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Από το πρακτικό τής 16ης/2024 τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Ήλιδας 
 

Αριθμός απόφασης 237/2024 
 
ΘΕΜΑ: Επί πρότασης του Εργατικού Κέντρου Αμαλιάδας σχετικά με τους τρέχοντες λογαριασμούς 
ύδρευσης 
 
 Στην Αμαλιάδα, σήμερα, 30 Αυγούστου 2024, ημέρα Παρασκευή και ώρα 20.00΄, στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Πολυλειτουργικού χώρου, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 
Συμβούλιο Ήλιδας, κατόπιν της υπ΄ αριθμ. 16/17529/26.8.2024 έγγραφης πρόσκλησης της Προέδρου, η 
οποία δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη τού Συμβουλίου και τον Δήμαρχο, σύμφωνα με 
το άρθρο 67 του ν. 3852/10, όπως τροποποιήθηκε εκ νέου από το άρθρο 6 του ν.5056/23 (Α΄163). 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Χριστοδουλόπουλος. 
 
Επίσης, σε σύνολο «25» δημοτικών συμβούλων βρέθηκαν παρόντες/ούσες «21», και 

ονομαστικά:  
1. Γεωργοπούλου Θεώνη [Παράταξη 

«Ήλιδα συμμαχία για το αύριο»]-
Πρόεδρος 

2. Παπαγιαννόπουλος Γεράσιμος-
Αντιδήμαρχος Προγραμματισμού 

3. Τσεριώνης Κωνσταντίνος 
Αντιδήμαρχος Τεχνικών, Πολιτικής 
Προστασίας και Υδάτινων Πόρων 

15. Λυμπέρης Ιωάννης [Επικεφαλής παράταξης 
«Ήλιδα νέα εποχή Γιάννης Λυμπέρης»] 

 
16. Χριστοφόρου Ευάγγελος  

 
17. Αστερής Ευγένιος – Αντιπρόεδρος 

 
 

18. Παπαδόπουλος Βασίλειος /Ε.Π Πηνείας 4. Γεωργουλής Αλέξανδρος-
Αντιδήμαρχος Διοικητικής Μέριμνας 

5. Ανδρουτσόπουλος Ανδρέας  
6. Αθανασόπουλος Ιωάννης-

Αντιδήμαρχος Παιδείας 
7. Λαμπρινός Σπυρίδων 
8. Ευσταθόπουλος Ηλίας-Αντιδήμαρχος 

Υγείας, Πρόνοιας 
9. Κουτρουμπής Κωνσταντίνος  
10. Καραπιπέρης Γεώργιος  
11. Κράλλης Γεώργιος-Αντιδήμαρχος 

Άθλησης, Νέας Γενιάς 
12. Τρικόγιας Κωνσταντίνος-

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας 
/Υδάτινων Πόρων 

13. Αναγνωστόπουλος Κωνσταντίνος/ 
      Αντιδήμαρχος Δ.Ε Πηνείας 
14. Γεωργούλιας Αθανάσιος/Ε.Π Πηνείας. 

 
 
 

19. Παπαδάκος Ανδρέας [Επικεφαλής 
παράταξης «Ήλιδα 36»] 

20. Κορτέση Άννα   

 
 

21. Πολύδωρος Βησσαρίων [Επικεφαλής 
παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Ήλιδας»] 

 

 
 Απόντες/Απούσες 

(Οι οποίοι/ες δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα) 
1. Νικολόπουλος Χρήστος 2. Λυμπέρης Ερνέστο 3. Κότσιφας Διονύσιος - Γραμματέας 4. Τσαγρής 
Νικόλαος 

Κατόπιν τούτου, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης. 

Η δημοτική υπάλληλος Αντωνία Γιαννοπούλου τήρησε τα πρακτικά. 
Αποχωρήσεις:. Ο κ. Λυμπέρης αποχώρησε μετά τη λήψη απόφασης στο 1ο Θ.Η.Δ. 
Ο κ. Αστερής αποχώρησε κατά τη συζήτηση θεμάτων προ ημερήσιας διάταξης, έχοντας δηλώσει 
τις ψήφους του για τα θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Ο κ. Πολύδωρος αποχώρησε μετά τη λήψη απόφασης στο στο θέμα 4ο Θέμα προ Η.Δ, με την 

υποβολή σχεδίου ψηφίσματος, εκ μέρους τού Εργατικού Κέντρου Αμαλιάδας, για τους λογαριασμούς 
ύδρευσης. Αποχώρησε ως ένδειξη διαμαρτυρίας απέναντι στη στάση τής δημοτικής αρχής, όταν 
αναφέρθηκε, ο ίδιος, σε, αδικαιολόγητα υπέρογκο ποσό λογαριασμού σε δημότη. 
 

ΑΔΑ: ΨΨΖ9ΩΡΘ-Π0Χ



Η Πρόεδρος, ανακοίνωσε το 4ο θέμα προ ημερήσιας διάταξης ως κατεπείγον, δεδομένου ότι οι 
λογαριασμοί ύδρευσης βρίσκονται ακόμα στο στάδιο της εξόφλησης. Το σώμα έκανε ομόφωνα δεκτό το 
κατεπείγον τού θέματος, σύμφωνα με την παρ. 7 τού άρθρ. 67 του ν. 3852/10, όπως έχει τροποποιηθεί 
και ισχύει. 

Στη συνέχεια, η Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην Πρόεδρο του Εργατικού Κέντρου Αμαλιάδας, κα 
Παναγιωτάρα, η οποία έθεσε υπόψη των συμβούλων ψήφισμα, το οποίο συνυπογράφουν 
συνταξιοδοτικοί σύλλογοι και όλα τα σωματεία τού Εργατικού Κέντρου, και αναφέρει τα εξής: 

«Απαιτούμε από τη δημοτική αρχή του δήμου Ήλιδας, να ανακαλέσει την απόφασή της για 
χρέωσης στους δημότες λογαριασμών ύδρευσης χωρίς μέτρηση, κατ΄επέκτασιν πλασματικούς, με ποσά 
τα οποία θα είναι αδύνατον να πληρωθούν από εργαζόμενους και συνταξιούχους, δεδομένου ότι δεν ήταν 
ευθύνη των δημοτών η μη έκδοση των λογαριασμών επί τριετίας αλλά της δημοτικής αρχής.  

Προτείνουμε να εκδοθούν λογαριασμοί με το πάγιο και ένα μικρό συμβολικό ποσό, ώστε να 
μπορούν να πληρώσουν όλοι οι δημότες, και φυσικά ζητάμε, απαιτούμε καταμέτρηση από 1/1/2024, και 
να εκδοθούν κανονικά οι λογαριασμοί. Και επειδή ειπώθηκε κατά κόρον ότι είμαστε το κίνημα «δεν 
πληρώνω», δηλώνουμε ότι και αναγνωρίζουμε ότι υπάρχουν οφειλές, και είμαστε διατεθειμένοι να τις 
πληρώσουμε αλλά αυτές που μας αναλογούν. Όχι κατά το δοκούν, όπως είναι καταμετρημένοι». 

Στη συνέχεια, ο Δήμαρχος κ. Χριστοδουλόπουλος, ανέφερε ότι πλέον οι λογαριασμοί  
εξοφλούνται και δεν είναι εφικτό να ακυρωθούν. Επανέλαβε την πρόταση της δημοτικής αρχής, η οποία 
ήταν να εκδοθούν οι λογαριασμοί, οι οποίοι για δυόμιση χρόνια- από το τρίτο τρίμηνο του ‘21 έως και 
τις 23/12/23- δεν είχαν εκδοθεί. Επιπλέον, 8 μήνες από το ’24, ακόμα δεν έχουν εκδοθεί.  

Ο δήμος είναι διατεθειμένος να διορθώσει τα λάθη, μέσω της επιτροπής μειώσεων, να γίνουν 
ενστάσεις από τους δημότες, να μην ξεπεράσει κανένας λογαριασμός τον μέσο όρο, και μέχρι να 
εκδικαστεί η ένσταση, να παγώσουν οι προσαυξήσεις. Τέλος, ανέφερε ότι υπάρχει θέμα στο τρέχον 
δημοτικό συμβούλιο, για παράταση της ημερομηνίας λήξης πληρωμής των λογαριασμών, μέχρι 
30.9.2024. 

Ακολούθησε εκτενής συζήτηση επί του θέματος και τοποθετήσεις δημοτικών συμβούλων και 
παριστάμενων. 

Η παράταξη του κ. Λυμπέρη κατέθεσε και ψήφισε τη δική της πρόταση, να αποσυρθούν οι 
εκδοθέντες λογαριασμοί, να βγουν καινούργιοι με χρέωση μόνο του πάγιου, και να ρυθμιστούν οι 
δόσεις. Για όσους δε, έχουν πληρώσει μέχρι τώρα, να γίνει συμψηφισμός με τις μετρήσεις, όταν είναι 
έτοιμη η υπηρεσία να μετρήσει. 

Η Λαϊκή συσπείρωση ψήφισε υπερ της πρότασης του Εργατικού Κέντρου, δηλ. να παρθεί πίσω η 
απόφαση του δημοτικού συμβουλίου 70/2024, και από κοινού με τους φορείς, το δημοτικό συμβούλιο να 
συζητήσει, ώστε να βρεθεί ένας τρόπος να βγουν οι λογαριασμοί, χωρίς να αποτελούν χαράτσι για τις 
λαϊκές οικογένειες. 

Η κυρία Κορτέση, κατέθεσε την πρόταση, αφενός να δοθεί παράταση στην εξόφληση όλων των 
δόσεων μέχρι 31 Οκτωβρίου και, αφετέρου, να γίνει συνεργασία με κάποιες τράπεζες, ώστε να μπορούν 
οι πολίτες να αποπληρώσουν σε περισσότερες δόσεις και χωρίς προσαυξήσεις. Με αυτόν τον τρόπο, θα 
αποκτήσει και ο δήμος ρευστότητα. 

Κατόπιν, η Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν επί των προτάσεων που υποβλήθηκαν. 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του: 
1) Την πρόταση του Εργατικού Κέντρου Αμαλιάδας. 
2) Την ΑΔΣ 70/2024  «Καθορισμός τρόπου έκδοσης λογαριασμών ύδρευσης και αποχέτευσης, βάσει 

της 24/2024 ΑΔΕ» [6Η40ΩΡΘ-690] 
3) Το άρθρο 65 παρ. 3 «Αρμοδιότητες του δημοτικού συμβουλίου» του ν. 3852/2010. 
4) Τις προτάσεις που υποβλήθηκαν από τα μέλη τού συμβουλίου. 

 
Κατά  πλειοψηφία  αποφασίζει 

 
  Γίνεται δεκτή η πρόταση της δημοτικής αρχής για συνέχιση εξόφλησης των λογαριασμών 

ύδρευσης όπως έχουν εκδοθεί κατόπιν της ΑΔΣ 70/2024, με παράταση λήξης πληρωμής των 
λογαριασμών οι οποίοι αφορούν το 2ο εξάμηνο 2021 και το 2022, μέχρι 30.9.2024. 

   
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό - 237- έτους 2024 

 
 

Η Πρόεδρος Τα Μέλη 
Ακριβές απόσπασμα 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

  Χρήστος Χριστοδουλόπουλος 
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